
وکیلی سرمربی تیم ملی والیبال
زیر ۱۶ سال شد

با اعلام دبیر فدراسیون  والیبال، تیم  ملی زیر 16 سال با 
سرمربیگری محمد وکیلی آغاز به کار خواهد کرد. 

به گزارش ایسنا، پس از آنکه محمد وکیلی با حواشی 
بسیار از سرمربیگری تیم  ملی نوجوانان کنار گذاشته شد، 
دوش��نبه 1۵ دی با تصمیم فدراسیون والیبال به عنوان 

سرمربی تیم زیر 16 سال معرفی شد. 
میلاد تقوی، دبیر فدراسیون والیبال درباره این انتخاب 
گفت: سیاست امسال فدراسیون والیبال این است که یک 
رده هم برای پشتوانه س��ازی رده نوجوانان ایجاد کند. به 
دلیل تفاوت آموزش ها در رده نوجوانان توسط هیات های 
اس��تانی، همیشه ناهمگونی هایی وجود داشت که  کار را 
برای پرورش و آماده سازی تیم  نوجوانان سخت می کرد. 

او ادامه داد: به همین منظور تصمیم گرفتیم با توجه 
به تجربه محمد وکیلی در رده پایه، تیم زیر 16 سالی را 
هم تشکیل دهیم تا پشتوانه ای برای تیم نوجوانان باشد. 
با توجه به اینکه س��ال آینده بازی های آسیایی نداریم و 
فقط مس��ابقات جهانی برگزار می شود، یک رده زیر 16 
سال تشکیل داده ایم تا کارهای پشتوانه سازی نوجوانان 
را انجام دهد. در واقع وکیلی سرمربی تیم زیر 16 سالی 
است که سال 1۴۰1 باید در رده نوجوانان مسابقه دهد. 

دبیر فدراسیون والیبال گفت: طبق سیاست فدراسیون، 
همیش��ه رده نوجوانان پشتوانه تیم جوانان، تیم جوانان 
پشتوانه تیم زیر ۲۳ سال و تیم زیر ۲۳ سال هم پشتوانه 
بزرگسالان بود، الان با این تصمیم تیم زیر 16 سال هم 
پش��توانه رده نوجوانان است تا ناهمگونی های آموزشی 

موجود را برطرف کند.  
او در پاسخ به این سوال که با این اوصاف، آیا این تیم رده 
نوجوانان زیر نظر آرمات )سرمربی فعلی تیم  ملی نوجوانان( 
کار خواه��د کرد، توضیح داد: هر امکانی وجود دارد، این 
امکان هست که به دلیل عملکرد خوب آقای آرمات با تیم 
فعلی، همین تیم را در رده جوانان هم هدایت کند که در 
آن صورت وکیلی با تیم 1۴۰1 خواهد بود. فعلا سیاست 
فدراسیون برای ۴ سال آینده این است که پشتوانه سازی 

رده  نوجوانان را هم در دستورکار قرار دهد.
 

کمک یک میلیاردی کمیته المپیک
به تیم های ملی کشتی پس از انتقاد بنا

رئیس کمیته ملی المپیک از کمک ویژه یک میلیارد 
تومانی کمیته ملی المپیک برای پرداخت به کشتی گیران 

و مربیان تیم های ملی کشتی خبر داد.
رضا صالحی امی��ری از کمک یک میلیارد تومانی به 
کشتی گیران و مربیان آزاد و فرنگی خبر داد.  قرار است این 
مبلغ یکی، دو روز آینده به حساب فدراسیون واریز شود.  
این یک میلیارد کمک ویژه کمیته المپیک به کشتی 
است و رئیس کمیته ملی المپیک تاکید کرده نمی توانیم 

به بقیه فدراسیون ها این کمک را داشته باشیم.  
 پیش از این محمد بنا در گفت وگو با ایس��نا از عدم 
حمایت های کافی کمیته ملی المپیک از تیم های ملی 

کشتی در سال المپیک انتقاد کرده بود. 

تصویب انتقال مالکیت مجموعه ورزشی 
زنده یاد ناصر حجازی به استقلال

با موافق��ت وزیران عضو کمیس��یون لوایح، مالکیت 
مجموعه ورزش��ی زنده  یاد ناصر حجازی از وزارت ورزش 
و جوانان به ش��رکت فرهنگی- ورزشی استقلال منتقل 

می شود. 
به گزارش فارس به نقل از پایگاه اطلاع رسانی هیأت 
دولت، با موافقت وزیران عضو کمیسیون لوایح، مالکیت 
مجموعه ورزش��ی زنده یاد ناصر حجازی از وزارت ورزش 
و جوانان به ش��رکت فرهنگی- ورزشی استقلال واگذار 

می شود. 
وزیران عضو کمیسیون لوایح در جلسه 6 دی 1۳۹۹ 
به پیش��نهاد وزارت ورزش و جوانان و به اس��تناد قانون 
محاسبات عمومی کشور و قانون تنظیم بخشی از مقررات 
مالی دولت، با واگذاری مالکیت مجموعه ورزشی زنده  یاد 
ناصر حجازی )۲ پلاک ثبتی، هر یک به مس��احت 1۰ 
ه��زار مترمربع( واقع در تهران، از وزارت ورزش و جوانان 

به شرکت فرهنگی- ورزشی استقلال موافقت کردند. 
بر اس��اس این تصمیم، مجموعه  یادش��ده توس��ط 
کارشناس��ان منتخب مجمع عمومی شرکت  مذکور به 
قیمت روز ارزیابی می شود و پس از تأیید مجمع عمومی، 
سرمایه آن شرکت  معادل قیمت مذکور افزایش می یابد. 
همچنین سازمان ثبت اسناد و املاک کشور نسبت 
به اصلاح و صدور سند مالکیت پلاک  ثبتی مورد اشاره 
به نام دولت جمهوری اس��لامی ای��ران به نمایندگی 
ش��رکت فرهنگی- ورزش��ی اس��تقلال، اقدام و سند 
یادش��ده را جهت نگهداری در خزانه اسناد مالکیت به 
وزارت امور اقتصادی و دارایی )اداره کل اموال دولتی( 

ارسال می کند. 
علاوه بر این در صورتی که ظرف حداکثر یک س��ال 
آینده، س��هام شرکت  مذکور در بورس عرضه نشود، این 
تصویب نامه خود به خود، ملغی و شرکت  یادشده مکلف 
می شود بدون دریافت هر گونه وجه یا اخذ مجوز یا عناوین 
مشابه آن، ملک موضوع این تصویب  نامه را به وزارت ورزش 

و جوانان مسترد کند. 

اخبار

ورزشی

استقلال با پیروزی برابر آلومینیوم اراک 
و حفظ صدرنشینی اش در لیگ بیستم 
خود را برای برگزاری داربی نود و چهارم برابر پرسپولیس آماده 
کرد. در ادامه رقابت های هفته دهم لیگ برتر فوتبال، استقلال 
در ورزشگاه آزادی میزبان آلومینیوم اراک بود که این دیدار با 
برتری ۲ بر صفر آبی پوش��ان به پایان رسید. ارسلان مطهری 
در دقیقه ۳۸ و مهدی قائدی در دقیقه ۷۳ برای استقلال گل 
زدند. نیمه اول این دیدار هر چند بیشتر در اختیار استقلال 
بود اما ش��اگردان رس��ول خطیبی نیز موقعیت هایی را برای 
رس��یدن به گل داشتند ولی رشید مظاهری مثل دیدارهای 
گذشته در چند صحنه اجازه نداد دروازه اش باز شود و مقابل 
حملات تیم اراکی ایستاد. نیمه دوم هم جذابیت های خاص 
خودش را داشت و هر ۲ تیم برای رسیدن به گل تلاش کردند. 
اس��تقلال که به نظر می رسید نسبت به دیدارهای گذشته از 
روند هجومی تری س��ود می برد موقعیت هایی را روی دروازه 

میهمان اراکی ایجاد کرد اما در رسیدن به گل چندان موفق 
نبود. در دقیقه ۷۰ محمود فکری یک بازیکن تازه از مصدومیت 
برگش��ته را به میدان فرستاد تا برای داربی آماده شود. شیخ 
دیاباته که چند هفته ای به دلیل مصدومیت غایب بود به جای 

احمد موس��وی وارد زمین شد تا در شرایط بازی برای دیدار 
با پرسپولیس قرار بگیرد. ۳ دقیقه بعد از حضور شیخ دیاباته 
استقلال به گل دوم رسید. در این صحنه مهدی قائدی با پاسی 
که شیخ دیاباته به او داد راهی محوطه جریمه حریف شد و با 

ضربه ای که به توپ زد برای دومین بار دروازه آلومینیوم را باز 
کرد تا کار آبی ها برای رسیدن به یک پیروزی آسان تر شود. 
در دقایق پایانی استقلال سعی در کنترل بازی و رسیدن به 
یک پیروزی ش��یرین و باارزش داشت که به خواسته اش هم 
رس��ید و توانس��ت ۳ امتیاز این بازی را قبل از داربی به خود 
اختصاص دهد. استقلال با این پیروزی 1۸ امتیازی شد و به 
دلیل تفاضل گل بهتر نسبت به صنعت نفت و یک بازی کمتر 

نسبت به این تیم در صدر جدول باقی ماند.
در دیگر دیدار های روز گذش��ته، شهرخودرو موفق شد با 
یک گل از س��د س��ایپا بگذرد. نفت آبادان هم با ۲ گل برنده 
داربی نفتی ها شد. شاگردان پورموسوی با ۲ گل از سد نفت 
مسجد سلیمان گذشتند تا با 1۸ امتیاز با استقلال هم امتیاز 
شوند و تنها به واسطه تفاضل گل، در رتبه دوم قرار گرفتند. 
در آخرین بازی دیروز دوش��نبه، فولاد مقابل مس رفسنجان 

به تساوی یک � یک رسید.  

عبور استقلال از آلومینیوم و ماندن در صدر

آبی ها مقتدرانه به داربی رسیدند

رونمایی از لوگوی جدید لیگ قهرمانان آسیا
کنفدراسیون فوتبال آسیا از لوگوی جدید لیگ قهرمانان رونمایی کرد. به گزارش استاد الدوحه، کنفدراسیون فوتبال آسیا هنوز تصمیم نهایی را 
درباره چگونگی برگزاری لیگ قهرمانان آسیا نگرفته است.  AFC در مرحله نخست از لوگوی جدید لیگ قهرمانان آسیا رونمایی کرد. پرسپولیس 
فصل قبل توانس��ت به فینال این رقابت بزرگ راه پیدا کند اما در نهایت با شکس��ت برابر نماینده کره جنوبی نتوانس��ت جام را بالای س��ر ببرد. 

نشس��ت رئیس فدراس��یون کشتی با 
مدی��رکل ورزش و جوانان و مس��ؤولان 
تربیت بدنی نیروهای مسلح استان خراسان رضوی در شهر 

مشهد برگزار شد. 
علیرض��ا دبیر در ادامه س��فرهای اس��تانی خود صبح 
دوشنبه به خراسان رضوی رفت و جلسه ای را با مدیرکل 
ورزش و جوانان این استان برگزار کرد. وی سپس دیداری 
با مس��ؤولان تربیت بدنی آموزش و پرورش، سپاه، نیروی 

انتظامی و ارتش داشت. 
رئیس فدراس��یون کش��تی در دیدار مدیرکل ورزش و 
جوانان اس��تان گفت: تفکر شما باید المپیکی باشد و اگر 

اینگونه نباش��د، کشتی در اس��تان حرکت نخواهد کرد و 
درجا خواهید زد. 

وی ادامه داد: در دهه ۷۰ کش��تی خراس��ان و ش��هر 
مش��هد حرف های زیادی برای گفتن داش��ت و بخشی از 
افتخارآفرین��ی کش��تی در این دهه را کش��تی گیران این 

خطه از کشور داشتند. 
دبیر تأکید کرد: با این روش اگر بخواهید پیش بروید، 
پیشرفتی حاصل نخواهد شد و باید نگرش خود را نسبت 

به کشتی استان تغییر دهید. 
رئیس فدراسیون کشتی در جلسه با مسؤولان تربیت 
بدنی آموزش و پرورش، س��پاه، نی��روی انتظامی و ارتش 

نیز با اش��اره به جایگاه بالای کشتی به عنوان ورزش اول 
و ملی ایران گفت: حمایت های لازم از این رشته به عمل 
نیام��ده و اگر تمام نهادها پ��ای کار بیایند، می توانیم بار 
دیگر ش��اهد حضور حداکثری علاقه مندان به این رش��ته 

در باشگاه ها باشیم. 
در این جلسه قرار شد سالن ۲۲ بهمن مشهد که روزی 
قهرمانان در آن فعال بودند توسط آموزش و پرورش دوباره 

فعال و احیا شود. 
همچنین مقرر شد مسعود ریاضی، رئیس هیأت کشتی 
نیز جلس��ه ای با فرمانده نیروی انتظامی استان در جهت 

حمایت از کشتی داشته باشد.

با این روش پیش بروید پیشرفتی در کشتی حاصل نخواهد شد

گلایه های دبیر در مشهد
کشتی

لیگ برتر

بر اساس توافق انجام شده قرار است تا پایان سال، مانده مطالبات 
فدراس��یون فوتبال به شستا پرداخت شود؛ موضوعی که به نظر 
می رس��د نیازمند شفاف سازی در زمینه محل تامین اعتبار این 
بدهی است. شرکت سرمایه گذاری تامین اجتماعی پاییز 1۳۹۸ 
با اس��تناد به مصوبه س��تاد مقابله با تدابیر تحریم ها و به منظور 
کمک به فدراسیون فوتبال و در راستای منافع ملی کشور نسبت 
به پرداخت ۲ میلیون یورو به فدراسیون فوتبال به عنوان قرض، 
اقدام و به  منظور بازگشت این مبلغ پرداخت شده، یک فقره چک 
به مبلغ ۲ میلیون یورو از حساب ارزی فدراسیون فوتبال نزد بانک 
ملی به سررسید ۳1 فروردین 1۳۹۹ دریافت کرد. در عین حال 
پس از طی مراحل دادرسی با حضور وکلای فدراسیون فوتبال، 
حکم محکومیت این فدراسیون به پرداخت مبلغ ۲ میلیون یورو 
به انضمام خسارت تاخیر تادیه و خسارات دادرسی صادر شد و 
پس از مضی مواعد قانونی قطعیت پیدا کرد. فدراسیون فوتبال 
ایران آبان ماه سال ۹۸ برای پرداخت دستمزد مارک ویلموتس، 
سرمربی سابق تیم ملی، اقدام به استقراض ۲ میلیون یورویی از 
شرکت پتروشیمی فن آوران به عنوان یکی از مجموعه  های وابسته 
تأمین  اجتماعی کرد و تاکنون فقط 16 میلیارد تومان از این بدهی 
به هلدینگ مربوط بازگردانده شده و در همین رابطه نیز مشخص 
نیس��ت این رقم از کدام محل تامین اعتبار شده است؟ اینکه از 
محل منابع فدراسیون فوتبال بوده یا از مسیر دیگری بازپرداخت 
انجام ش��ده اس��ت؟ حال اما برگزاری مزایده و فروش ساختمان 
فدراسیون فوتبال توسط شرکت سرمایه گذاری تأمین  اجتماعی 
)شستا( متوقف ش��ده و این شرکت تا پایان سال به فدراسیون 
فوتبال فرصت داده باقیمان��ده بدهی ۲ میلیون یورویی خود را 
پرداخت کند. این اتفاق پس از وساطت مسعود سلطانی فر، وزیر 
ورزش و جوانان و گفت وگو با محمد شریعتمداری، وزیر تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی افتاده است. شریعتمداری در این رابطه اعلام 
کرد با قول مساعد وزیر ورزش و جوانان، روند فروش ساختمان 
فدراسیون فوتبال متوقف شده و قرار است تا پایان سال باقیمانده 

مطالبات شستا پرداخت شود. در این زمینه اما محل تامین مانده 
بدهی شستا سوالی است که در رابطه با آن به پاسخ مشخصی 
نمی توان رسید! اینکه این بدهی از چه طریقی تامین خواهد شد 
و اگر فدراس��یون فوتبال چنین توان مالی دارد، چرا اکنون پول 
شستا پرداخت نمی شود؟ آیا تا پایان سال قرار است فدراسیون 
فوتبال به منابع ارزی خود دسترس��ی پیدا کند یا وزارت ورزش 
و جوانان قرار است به فدراسیون فوتبال کمک کند؟ فدراسیون 
فوتبالی که همواره خود را تافته جدابافته از مقررات رسمی کشور 
می داند و بر پرهیز از دخالت های دولتی تاکید دارد اما هر زمان 
که به چالش و گرفتاری مالی برمی خورد، چشم انتظار حمایت های 
دولت است. بنابراین ضروری است در این رابطه شفاف سازی شده 
و مش��خص شود مانده بدهی فدراسیون فوتبال به شستا از چه 

طریقی پرداخت خواهد شد.
آخرین یادگار تاج هم برچیده شد ■

سازمان اقتصادی فدراسیون فوتبال که از ایده های مهدی تاج 
و محمدرضا ساکت بود، با روی کار آمدن مهدی محمدنبی منحل 
شد. صادق درودگر، رئیس سازمان اقتصادی فدراسیون فوتبال از 
انحلال این سازمان خبر داد. او می گوید از ماه ها قبل تاکنون هیچ 
فعالیتی در آن انجام نشده است و دیگر در این فدراسیون اشتغال 
ندارد. انحلال س��ازمان اقتصادی فدراسیون فوتبال در شرایطی 
است که چندی قبل سازمان تیم های ملی هم منحل شد تا به این 
ترتیب تمام ایده های مهدی تاج و محمدرضا ساکت برای گسترش 
فدراسیون فوتبال نتیجه ای در بر نداشته باشد. این اقدامات بعد 
از ورود مهدی محمدنبی به فدراسیون فوتبال انجام شده است. 
دبیرکل فدراسیون فوتبال ابتدا اداره تیم های ملی توسط سازمانی 
مس��تقل را غیرضروری دانست و مجددا این سازمان را به حالت 
دپارتمان تیم های ملی بازگرداند و در نتیجه محمدرضا س��اکت، 
مس��ؤول این سازمان هم راهی اصفهان شد. حالا بعد از گذشت 
چند ماه، صادق درودگر که از ۲ س��ال قبل با حکم تاج مس��ؤول 
اقتصادی این فدراسیون شده بود، می گوید دیگر سمتی ندارد و 

حتی از شرایط پرداخت 16 میلیارد تومان به حساب شستا بی اطلاع 
است. این اتفاق در شرایطی به وقوع پیوسته که فدراسیون فوتبال 
تا گردن در بدهی فرو رفته و حتی در پرداخت حقوق و دستمزد 
کارمندان بخش اداری خود هم با مشکلات زیادی روبه رو است اما 
فعلا هیچ گونه فعالیت اقتصادی جهت درآمدزایی انجام نمی شود. 
اهالی فوتبال ایران امیدوارند با برگزاری انتخابات در 1۰ اسفند و 
انتخاب رئیس و هیأت رئیسه، این فدراسیون هم سروسامان بگیرد. 

چه کسی رئیس فدراسیون شود؟ ■
علی دایی، کاپیتان و سرمربی سابق تیم  ملی فوتبال ایران و 
شاید مشهورترین بازیکن تاریخ در مجامع جهانی، احتمالا گرفتارتر 
از آن است که کار تجارتش را رها کند و ریاست فدراسیون فوتبال 
را برعهده بگیرد؛ پستی که یک شغل انتفاعی نیست و شخصی 
که قرار اس��ت به عنوان رئیس فدراس��یون فوتبال ایران فعالیت 
کند، بیشتر باید به فکر جذب منابع سرمایه گذاری و ایجاد آورده 
برای فوتبال باش��د تا اینکه بخواهد زندگی خود را آباد کند؛ اگر 
چه موفقیت در مدیریت در امر فدراسیون فوتبال به معنای یک 
اقبال جمعی طولانی و باقیات الصالحات است. فدراسیون فوتبال 
ایران در ۴ دوره گذشته تنها ۲ رئیس فدراسیون را به خود دیده 
اس��ت؛ علی کفاش��یان و مهدی تاج، ۲ رئیسی که در نهایت با 
مخالفت جدی مدیران وزارت ورزش و شاید برخی دیگر از نهادها 
از سمت خود کنار رفتند. این ۲ فعلا عطای کار در فوتبال را به 
لقایش بخشیده و در انتظار تحولات آتی به سر می برند؛ تحولاتی 
که ممکن است از همین امروز و با ثبت نام نامزدهای ریاست این 

فدراسیون کلید بخورد. 
 ای��ن انتخابات در ش��رایطی که خبرهای مرب��وط به حراج 
س��اختمان فدراس��یون فوتبال حکایت از وضع مالی وخیم این 
مجموعه دارد، خود شرایط ویژه ای خواهد داشت. از سال گذشته 
که بحث جانشینی مهدی تاج مطرح بود، اسم های زیادی عنوان 
ش��د، از جمل��ه آنها می توان به حیدر بهاروند سرپرس��ت فعلی 
فدراس��یون، مصطفی آجورلو مدیر اسبق پاس و تراکتورسازی، 

حبیب کاش��انی مدیر سابق باشگاه های پرس��پولیس و سایپا، 
شهاب الدین عزیزی خادم عضو سابق هیأت رئیسه، مهدی محمدنبی 
دبیرکل فدراسیون، حسین قریب مدیرعامل اسبق استقلال و... 
اشاره کرد؛ چهره هایی که اگر چه اسم و رسم زیادی در فوتبال 
دارن��د ام��ا هیچ یک آن ش��ور لازم را در بین ه��واداران فوتبال 
برنینگیخته اند. از همین رو به نظر می رسد فوتبال ایران بیش از 
هر زمان دیگری نیازمند یک چهره جدید برای هدایت فدراسیون 
است. با وجود همه تلاش ها، تصویری که از فدراسیون فوتبال از 
بیرون قابل مشاهده است، یک مجموعه ورشکسته، گوش به فرمان 
و مشکل دار است که البته بخشی از این تصویر هم به نارضایتی 
کلی از شرایط فوتبال ایران بازمی گردد و لزوما فدراسیون در آن 
مقصر نیست. در عین حال بحث اساسنامه و دست بالای هیأت ها 
در انتخاب رئیس همچنان معضلی است که از یک حقیقت ساده 
عبور کرده و تبدیل به سردرد اهالی فوتبال شده است، چرا که به 
نظر می رسد رؤسای هیأت ها در چرخه فوتبال نقش چندان مهمی 
بر عهده ندارند و اغلب کارگزاران اجرایی برگزاری مسابقات هستند 
تا بتوانند با رای صنفی و اتفاقات پشت پرده، سرنوشت فوتبال را به 

سمتی ببرند که چندان جالب توجه نیست. 
اما با وجود این معضلات هنوز اندک امیدی باقی مانده است 
و آن چیزی جز حضور یک چهره تازه برای ریاس��ت فدراسیون 
فوتبال نیست؛ کسی که بتواند اجماع نسبی جامعه فوتبال را به 
وجود آورده و عش��ق و علاقه و اطلاع کافی را نس��بت به رشته 
فوتبال داش��ته باشد و همچنین علاوه بر توانایی جلب منابع و 
س��رمایه گذاری، بتواند ب��ه پالایش کلی فوتبال ایران نیز همت 
بگمارد؛ ماموریت دشواری که تعویق آن هر چه بیشتر از گذشته 
به ضرر فوتبال ایران خواهد بود بویژه که با افول نسل طلایی فعلی 
در عرصه ملی و باشگاهی، این احتمال وجود دارد که فوتبال ایران 
دوباره در نتیجه گیری روزهای دشواری را پیش  رو داشته باشد 
که این نتیجه کوتاهی های رخ  داده برای توس��عه این رشته در 

سال های گذشته است. 

بدهی فدراسیون فوتبال به شستا از کجا تأمین خواهد شد؟

منبع نا پیدا

سه شنبه ۱۶ دی ۱399
وطن امروز     شماره 3۱۱۶

ونده متخلفان قرارداد ویلموتس تعلل می شود؟          چرا در رسیدگی قضایی به پر
8 عضو هیأت رئیس�ه فدراس�یون فوتبال به علت اهمال  در پرونده مارک 
ویلموتس مجرم شناخته شده اند  و برای آنها پرونده قضایی تشکیل شده است 
اما از چندین ماه قبل تاکنون هیچ خبری از نتایج رسیدگی قضایی و پیگیری های 

بعدی آن در دست نیست. 
نام نویسی برای انتخابات فدراسیون فوتبال از یکشنبه ۱۴ دی ماه آغاز شد و 
نامزدها می توانند برای کرسی ریاست و هیأت رئیسه این فدراسیون نام نویسی 
کنند. بعد از اتمام نام نویسی در ۲۰ دی، فرآیند دریافت مدارک و رسیدگی به 
صلاحیت نامزدهای مختلف آغاز خواهد شد تا ۱۰ اسفند، چهره های اصلی و 
نهایی، آخرین رقابت خود را برای تصاحب ساختمان خیابان سئول آغاز کنند. 

با این حال بحث مهم در این دوره، چگونگی حضور مجدد اعضای کنونی هیأت رئیسه این فدراسیون در انتخابات است، چرا که طبق 
آخرین اطلاع، سازمان بازرسی کل کشور علیه 8 نفر از اعضای هیأت رئیسه اعلام جرم کرده و پرونده آنها راهی دادسرا شده است. 
نیک روشن است ورود دستگاه قضایی به این ماجرا، دخالت دولت در امور فوتبال نیست؛ موضوعی که برخی با پررنگ کردن 

آن به دنبال سرپوش گذاشتن بر تخلفات محرز خود در ماجرای ویلموتس بودند. 
در واقع بعد از فاجعه بزرگ در قرارداد مارک ویلموتس و محکومیت فدراسیون فوتبال ایران به پرداخت غرامت ۶/۲ میلیون 
یورویی به س�رمربی س�ابق تیم ملی، مجلس و قوه  قضائیه تحقیق و تفحص در این پرونده را شروع کردند. پیش از همه سازمان 
بازرسی کل کشور پیش قدم شد و بعد از بررسی مدارک، اقدامات هیات رئیسه وقت را غیرقانونی قلمداد کرد و با تکمیل جزئیات، 
پرونده راهی قوه  قضائیه شد. با این حال در همان زمان اعلام شد حکم توقیف اموال اعضای هیأت رئیسه صادر شده تا به نوعی 
رسما رسیدگی به این پرونده آغاز شده باشد. از سوی دیگر، مجلس شورای اسلامی از طریق دیوان محاسبات و کمیسیون اصل 9۰ 

به این پرونده ورود کرد و جلساتی با حضور هیأت رئیسه برگزار شد. 
واقعیت این است که از اوایل شهریور سال جاری تاکنون اظهارنظر معتبری درباره چگونگی رسیدگی قضایی به این مطالبه اهالی 

فوتبال اعلام نشده و مشخص نیست رسیدگی به پرونده این افراد در چه مرحله ای است.
شفاف سازی درباره پرونده کسانی که در ۵ سال گذشته امور فوتبال را در اختیار داشتند و اتفاقات نه چندان خوبی را هم رقم 
زده اند، قطعا دغدغه ملی است و به برگزاری هر چه بهتر انتخابات فدراسیون فوتبال نیز کمک خواهد کرد. همچنین یقینا پاسخ به 
این پرسش که بالاخره آیا غرامت ویلموتس از این افراد به عنوان متخلف دریافت می شود و آیا این افراد مجرم هستند یا اسناد و 
مدارک حکم به تبرئه آنها می دهد نیز می تواند بسیاری از گره های کور پرونده ویلموتس و تکلیف پول هدر رفته از بیت المال را نیز 
روشن کند. امید است دستگاه قضایی با ورود قاطع و رسیدگی عادلانه ابهامات افکار عمومی در این مهم را هر چه زودتر برطرف 

کند و درباره جزئیات رسیدگی ها نیز اطلاع رسانی کند. 


